
WEF: KLAUS SCHWAB HOVOŘIL S
URSULOU VON DER LEYEN O „EVROPSKÉM
ZÁKONU O ČIPECH“ ZLOČINCI SE NE A NE
ZASTAVIT (VIDEO)
- CZ24 News | 25. ledna 2022

EU: Už mnohokrát jste se zde mohli dočíst o tzv. „internetu těl“, jak občas globalisté nazývají
implantaci digitálních nanotechnologií do lidských těl.

Na jednáních světového ekonomického fóra se o této problematice samozřejmě jednalo i tentokrát a
nehovořil o tom nikdo jiný, než psychopat, který se snaží svoje megalomanské plány aplikovat po
celém světě, ale zejména v EU, která je globalisty z WEF plně ovládána – Klaus Schwab.

WEF: „European Chips Act“ a potřeba  digitalizace mozku v blízké budoucnosti jsou otázky, kterými
se zabývá WEF spolu s EU. Klaus Schwab, (Světové ekonomické fórum) na videu níže (v angličtině s
německými titulky) projednává s Ursulou von der Leyenovou (Evropská komise) ďábelský plán
vytvoření digitalizace fyzického mozku v rámci Evropského zákona o čipech a jeho zavedení v Evropě
pro blízkou budoucnost:

 

Klaus Schwab discusses the "European Chips Act" and the need for a "physical brain for
digitalization and to have it located to a certain extent in Europe".

Then, goes on to say the World Economic Forum launched the "Club of Rome report".

There is so much to unpack here… pic.twitter.com/Zge7qixYte

— Peznt Journalist (@PezntJournalist) January 21, 2022

 

Nizozemský poslanec Pepijn van Houwelingen varoval před rostoucí mocí Světového ekonomického
fóra. „Především dokumenty WEF ukazují, že náš stát, náš státní aparát, je zcela propojen s touto
zahraniční organizací,“ řekl Van Houwelingen. Jako příklad uvedl iniciativu „Known Traveller Digital
Identity“, do níž je zapojeno Nizozemsko a jejímž cílem je usnadnit cestování pomocí biometrických
údajů.
Ovšem do plánů WEF jsou zapojeny všechny evropské země, které využívají covid pasy založené na
QR kódu.
„Vytváří se celý informační systém, který bude mít pravděpodobně zásadní dopad na naše soukromí,
jako je QR kód, který byl nyní zaveden a Covid pasy roztroušené po celé Evropě. V konečném
důsledku se tedy jedná o kontrolní systém. To je to, co se tady zavádí,“ řekl poslanec.

https://cz24.news/wef-klaus-schwab-hovoril-s-ursulou-von-der-leyen-o-evropskem-zakonu-o-cipech-zlocinci-se-ne-a-ne-zastavit-video/
https://cz24.news/wef-klaus-schwab-hovoril-s-ursulou-von-der-leyen-o-evropskem-zakonu-o-cipech-zlocinci-se-ne-a-ne-zastavit-video/
https://cz24.news/wef-klaus-schwab-hovoril-s-ursulou-von-der-leyen-o-evropskem-zakonu-o-cipech-zlocinci-se-ne-a-ne-zastavit-video/
https://cz24.news/wef-klaus-schwab-hovoril-s-ursulou-von-der-leyen-o-evropskem-zakonu-o-cipech-zlocinci-se-ne-a-ne-zastavit-video/
https://uncutnews.ch/das-weltwirtschaftsforum-ist-maechtiger-als-die-europaeische-union/
https://t.co/Zge7qixYte
https://twitter.com/PezntJournalist/status/1484578454204997632?ref_src=twsrc%5Etfw


 

AUTOR:  Slovanka

ZDROJ

https://necenzurovanapravda.cz/2022/01/wef-klaus-schwab-hovoril-s-ursulou-von-der-leyen-o-evropskem-zakonu-o-cipech-video/

